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JIIDETUL ARGE$
CONSILruL LOCAL VLADE$TI

PROCES-VERBAL
Incheiat astazi2S noiembrie 2019, oru09.00 la sediul primariei comunei Vlidesti,

judetul Arges

Astazi,28 noiembrie 2019 a avut loc sedinta ordinar[ lunar[ a consiliului local al comunei
Vladestijudetul Arges, convocatl prin Dispozi[ianr.273 din datdte 22 noiembrie 20lg emis[ de primarul
comunei Vl[deEti.

La lucrarile qedintei au fost prezenti 13 consilieri, aflati in functie.
Pregedintele de gedinfd, domnul Grosaru Ion supune la vot procesul -verbal aletedintei ordinare din data
de 24 octombrie 2019.Suntefi de acord cu procisul verbal, sunt completrri ?
Domnul consilier Busescu Emil - Eu am , la pagina 10 scrie ca domnul Mormonea a fost prezent qi nu afost .

ooamna secretar neu m refEcut pagina cu modificarea cerut[ de domnul Busescu .

Nemaifiind alte obiecliuni, cu 13 voturi,,pohtru", din 13 voturi exprimate, procesul -verbal al gedin(ei
ordinare din24 octombrie 2019 afost aprobat ,:

Domnul consilier S.erban Leonard -Iustinian - in data de 30 oct 2019 aminregistrat expunerea de
motive privind inregistrarea audio a qedinlelor consiliului local al comunei V6deqti oe 

"" 
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ordinea de zi?
Doamna secretar Bebeselea Magdalena-intrebati-l pe domnul primar, eu am propus dar dl primar a spus

ca a mai fost odata pe ordinea de zi.
Domnul primar Dica Hristu Cristian- daca vrei dle Serban initieziproiectul de hotarare si il pui pe ordinea

de zi.
Domnul consilier serban Leonard rustinian- am proiectul de hotarare
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- atunci initiaza-tihotarareao eu nu initiez, acolo scrie initiator Dica
Hristu Cristian.
Domnul consilier Serban Leonard lustinian- dumneata ca primar trebuie sa duci la indeplinire toate
hotararile CL.
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- corect, care hotarare?
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- daca se aproba , dacatrece, ordin ea de zi se aproba de catre
primar sau de catre o treime din consilieri. Dumneata nu vrei sa pui pe ordinea de zi proiectuide hotar are, ca
sa inteleg. Tin sa te anunt ca ai incalcat art.36, alin.2 din noul Cod Administrativ.
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- Dl Serban a initiat un proiect de hotarare pe care dvs , CL , l-ati
respins data trecuta, dansul acum are dreptul acesta de aJ repune din nou pe ordinea de zi, l-a prezentat la noi
ca sa il introducem din nou pe ordinea de zi.Dl Primar azis ca daca afost, nu il mai repun.- da. cu aprobarea
dvs daca vreti se poate introduce pe ordinea de zi.
Domnul Primar Dica Ilristu Cristian- eu trebuie sa plec mai repede din sedinta si vreau sa va prezint
ordinea de zipe care am supus-o dezbaterii si o sa incep de la ultimul punct.
Domnul Mirita Daniel a propus sa denumim stadionul din centru,,Vilioci Ion,,, ceea ce nu putem pentru ca nu
este stadion, stadionul nostru este la baza sportiva de la Vladesti de Sus, eu sunt de acord cu denumirea de
Vilcoci Ion dar labazasportiva de la Vladesti de Sus.
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- trebuie aduse mai multe dovezi cu privire la activitatea sportiva
dlui Vilcoci.
Domnul consilier Moise Cristinel- atunci cand am castigat campionatul de fotbal cu dl Vilcoci ca antrenor eu
i-am propus sa dam numele sau stadionului dar m-arefitzat Am vorbit si cu sotia acestuia si prima data mi-a
zis ca nu e de acord iar apoi mi-a zis ca e treaba CL.
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Doamna secretar Bebeselea Magdalena- o sa ii dam un raspuns dlui Mirita Daniel ca daca vrea neaparat I
se poate aproba sa ii punem o placa comemorativa la teren.
Domnul Primar Dica llristu Cristian- referitor la completarea domeniului public cu suprafafa de 137.047
mp cu destinafia de islaz comunal
Domnul consilier Moise Cristinet- avem lipsa in toate izlazurile mai putin in prislop.
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- am facut cadastrarea
Domnul consilier caciula catalin- si in urma cadastrarii ce s-a intamplat?
Domnul Primar Dica llristu Cristian- Cu hectarele pe care le-am gasit in Prislop, reintregesc cele 1g9 ha.
Domnul consilier Serban Leonard- pentru acele suprafete pe care le-ati gasit in ptus aveti certitudinea ca nu
au alti proprietari, ca sa nu avem litigii pe viitor? \
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- garantat, am luat si declaratii ale vecinilor. ,

Doamna secretar Bebeselea Magdalena- Noi nu aprobam minusurile, aprobam doar includerea in domeniul
public cu ce am gasit la masuratori, dam adeverinta in care mentionurn .u in monitqnrl oficial avem o
suprafata, iar suprafala rezultatil la masuratori este cea din schila cadastrall asumati de c6tre cei care au
participat la mlsurltori .

Domnul Primar Dica Ilristu Cristian- referitor la Proiectul de hotarare privind aprobarea procedurii de
anulare a accesoriilor in cazul obligafiilor bugetare restante la 31 decembrie 2018 datorate bugetului local al
comunei Vl[deqti inbazaOG nr.612019 cei care au datorii si le platesc pana la 15 decerqbrie iOtg nu mai
pldtesc au penalitati.
Domnul Primar Dica Hristu Cristian- Referitor la aprobarea Amenajamentului pastoral al comunei ,:Vlddegti , judelul Arge$ -in sfarsit am facut amenajamentul de care tragem de cativa ani de zile.
-Referitor la rectificarea bugetului vi va explica dna contabil daca aveti neclaritati.
- Referitor la semnarea contractului de finanfare nr. l8ll2l.t1.z}lg cu Fondul de Dezvoltare gi Invgstifii
PCNtru proiectul :,, MODERMZARE DRUM DE INTERES LOCAL STRADA rrterur cARLEI $i
CONSTRUIRE POD TNTNE SATELE VLADE$TI $I CoTEASCA DIN CoMIINA VLADE$TI ,
JLDETUL ARGE$ v[ pot spune este aprobat dar noi o sa avem o mica problema, contractul cu castigatorul
licitatiei a expirat si s-ar putea sa se anuleze si sa se faca din nou licitatia.
-eu v-am ptezentat in mare ordinea de zi, acum dvs ramaneti sa o discutati , dezbateli gi s[ hot5r6li .

Domnul consilier Tigau lonel- haideti sa stabilim ora la care se desfasoara sedintele ordinare, aceasta este a
treia sedinta ordinara care se face dimineata, eu am inteles la inceputul mandatului ca va fi ultima zi de luni
din luna, laoralT.
Domnul presedinte de sedinta Grosaru Ion- prezinta ordinea de zi supus[ dezbaterii;

l.Proiect de hotarare privind incheierea contractului de finanfare nr.18ll2l.lO.2019 cu Fondul de
Dezvoltare gi Investifii pentru proiectul,, :,, MODERNIZARE DRUM DE INTERES LOCAL STRADA
MALUL GARLEI $I CONSTRUIRE POD iNTnT SATELE VLADE$TI $I CoTEASCA DIN CoMUNA
VLADE$TI , JUDETUL ARGE$ " Ini{iator - primar -Dic[ Hristu- Cristian
2.Proiect de hotarare privind Rectificarea bugetului local de venituri qi cheltuieli pe anul 2019 - Iniliator -
primar -DicI Hristu- Cristian
3. Proiect de hotarare privind aprobarea Amenajamentului pastoral al comunei Vlndeqti , judeful Argeq .

Iniliator - primar -Dic[ Hristu- Cristian
4. Proiect de hotarare privind aprobarea procedurii de anulare a accesoriilor in cazul obligaliilor bugetare
restante la 3 I decembrie 20 I 8 datorate bugetului local al comunei VlSdeqti in baza OG nr.6/2019. Inifiator -
primar -Dici Hristu- Cristian
5. Proiect de hotarare privind inchirierea , prin licitalie publici a unui spafiu situat in cladirea Cdminului
cultural Vlldegti centru . Ini{iator - primar -Dici Hristu- Cristian
6.Proiect de hotarare privind completarea domeniului privat al comunei Mndeqti cu suprafafa de 137.047 mp
cu destinafia de islaz comunal . Inifiator - primar -DicI Hristu- Cristian
T.Analiza cererii domnului Mirifa Daniel privind denumirea stadionului central .

8' Alte probleme 
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Domnul consilier Serban Leonard rustinian- dle presedinta va rog sa supuneti la vot introducerea
proiectului de hotarare propus de mine
Domnul consilier Fuscel lon-televiziune publica
Domnul consilier Busescu Emil- atat, nu altceva
Domnul consilier Fuscel ron-nu sunt impotriva sa se filmize dar nu asa, unii sa aiba stick, altii cd....Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- faceti mentiunea in HCL ca se va inregistra cu televiuzine, nucred ca ar fi o problema ca televiziunea sa transmita pe pagina de internet a primariei.
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- ne va trebui cd-ut cu inregistrarea pentru dosarul sedintei.Domnul presedinte de sedinta Grosaru Ion- supune la vot introduJ"..u pe ordinea d.e zi aproiectului de
hotarare privind inregistrarea audio video/a gedinlelor consiliului)b.ur ur iorirur.iVl[degti. Ini{iator -consilier local -$erban Leonard -hlsrinian.

In urma votului proiectul de hotarare privind inregistrarea audio video/a qedinlelor consiliului local alcomunei Vl[deqti a fost introdus pe ordinea de zi cu 8 voturi pentru qi 5 abtineriule domnilor consilieri :Maria vasile , Ilincescu Dorel , Moise cristinel, Bugescu Emil , Frgirrqanu Gheorghe

Pregedintele de qedinfr, domnul Grosaru ron supune spre aprobare ordinea de zi pentru care au fost depuse
avtzete comrstrlor.

Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- facem un amendament la HCL sa fie fit-at de o televiziunepublica. 
;,

Domnul consilier X'uscel lon- deci fara alta aparatura.
Domnul consilier Busescu Emil- stai linistit ca acum este cu alta aparutura.

Punctul 1. Proiect de hotarare privind incheierea contractului de finanfare nr. l8l/2l.lL.2Ilg cu Fondul de
Dezvoltare qi Investifii pentru proiectul ,, :,, MoDERNZARE DRUM DE INTERES LOCAL STRADA
l"-1A,L^uL91l!g $I coNsrnump poo tNrne sATELE vrepssri Si iornascA DrN coMLrNA
VLADE$TI , J{.TDETUL ARGE$ " Iniliator - primar -Dic6 Hristu- cristian

Presedinyii cekn' doud coruisii de specialitute ru'.I si nr. 2 au depus avizele taygrabjte a66pt5r..ii
proiectului de hotlr6re .

Domnul presedinte Grosaru Ion- toata lumea are materialele.
Domnul consilier Busescu Emil- eu ma abtin.
Domnul consilier Caciula Catalin- explicati-ne mai amanuntit.
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- aprobam devizul general pentru care s-a incheiat contractul de
finantare pentru suma de 9977 mii lei pentru acest obiectiv .

Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- suntem de acord cu investitia dar am o intrebare referitoare la
obligatiile beneficiarului de la la alin. l, inseamna ca dacanoi nu o sa avem bani peste doi ani de zile,ce se va
intampla, ne blocheaza conturile? Eu ma voi abtine de la acest proiect.

Nemaifiind alte inscrieri la cuvant domnul preqedinte Grosaru Ion supune la vot proiectul de hotarare.
In urma votului proiectului de hotarare s-a adoptat

hotdrdreanr.66 cu 11 voturi ..pentru,
2 ab{ineri {iciutl Catalin, $erban Leonard Iustinian

Punctul2. Proiect de hotarare privind Rectificarea bugetului local de venituri qi cheltuieli pe anul 2019
Inifiator - primar -Dic[ Hristu- Cristian

l:'re;edinlii cektr dowi comi,rii de sSseciulitste ru".1 ,;i nr. 2 au tlepus avizele favorabile adaptirii
proier:tului de hot6rdre .

Domnul consilier Moise Cristinel- eu sunt de acord dar am o problema, amvazutca dl primar a prins bani la
alimentarea cu apa, care apa?
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Doamna secretar Bebeselea Magdalena eu stiu ca penfu racorduri dar o sa o chemam pe dna contabil sa va
explice.
Domnul consilier Moise Cristinel- ar trebui sa facem adresa la constructor sa vina pentru ca sunt multe
probleme, apa este tulbure, statia de clorinare nu merge.
Domnul consilier Caciula Catalin- are 3 ani garantie.
Domnul consilier Moise Cristinel- am mai vazutlagunoi, nu reusim sa platim sau mai cumparam ceva in
plus?
Doamna contabil Badoiu Tania- la alimentarea cu apa trebuie sa platim pe Cretu Ion, are lista de fiecare data
cand adduce factura.
Domnul consilier Moise Cristinel- cate racorduri sunt? \
Domnul consilier Maria Vasile- am mai discutat si in sedintele trecute , omul nu a fost platit.
Doamna contabil Badoiu Tania- la gunoi se incaseaza si punem inapoi, rectificam.
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- aveam o promisiune pentru lista cil lestantierii la apa, ne-o
puteti prezenta?
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- Da este intocmitd, v-o dlm imediat .

Nemaifiind alte inscrieri la cuvant domnul preqedinte Grosaru Ion supune la vot proiectul de hotarare.
In urma votului proiectului de hotarare s-a adoptat .{

hotirdrea nr.67 cu 12 voturi s.pentru',

lab{inere -CIciulI Catalin 4

Punctul 3. Proiect de hotarare privind aprobarea Amenajamentului pastoral al comunei Vlldeqti , judeful
Argeq . Inifiator - primar -DicI Hristu- Cristian

Pre;edinlii t:.elor doud u;misii de .sptciulitate nr"l ;i nr. 2 au depus avizele l'avorabile adoptirii
proiectului cle hot{rdre .

Doamna secretar Bebeselea Magdalena- s-a finalizat amenajamentul pastoral, e o lucrare cu pajistile pe care
le avem in domeniul public si in domeniul privat, e un dosar intreg, a facut dna Mihaescu un referat, sunt 688
ha de pasuni, aveam nevoie de amenajament ca sa putem face concesiunea izlazurilor.
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- cum s-a pus problema vegetatiei de pe pasuni? In ce conditii
se extrage de acolo?
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- in condi{iile din amenajament , cu pistrarea vegetaliei pe v6i ,
pdraie ,pentru umbrl qi locuri cu ap[ ,avem si avizul de la mediu.
Domnul consilier Serban Leonard rustinian- de la ministerul Agriculturii?
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- nu ne trebuie , este depus[ documentalialaDirec{ia agricol[
Domnul consilier Caciula Catalin- din 189 ha cate sunt pasune?
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- la noi toate sunt trecute pasuni, mai exista si vegetatie forestiera ca
au mai crescut intre timp arbori .

Nemaifiind alte inscrieri la cuvant domnul pregedinte Grosaru Ion supune la vot proiectul de hotarare.
In urma votului proiectului de hotarare s-a adoptat

hotlrdrea nr.68 cu 12 voturi "pentru',
lab{inere -Ciciull Catalin

Punctul 4. Proiect de hotarare privind aprobarea procedurii de anulare a accesoriilor in cazul obliga{iilor
bugetare restante la 31 decembrie 2018 datorate bugetului local al comunei Vl5deqti inbazaOG nr.6/2019.
Inifiator - primar -Dici Hristu- Cristian
Pre'yedinlii cektr daud comisii de specialitate w'.1 ;i nr. 3 au depus avizele tavorabile adopt[rii proiectr-rh.li
de hotirAre
Domnul consilier Maria Vasile- ne-a prezentat dl primar si am inteles. Trebuie sa ii instiintati pe cei cu
datorii, nu au de unde sa stie oamenii, trebuie facuta instiintare la fiecare, personal.
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Doamna secretar Bebeselea Magdalena- dar trebuie achitate integral
Nemaifiind alte inscrieri la cuvant domnul preqedinte Grosaru Ion supune la vot proiectul de hotarare.

In urma votului proiectului de hotarare s-a adoptat
hotlrArea nr.69 cu 13 voturi ..pentru,

Punctul 5. Proiect de hotarare privind inchirierea , prin licitalie publici a unui spafiu situat in cladirea
cEminului cultural vlideqti cenku . Inifiator - primar -Dic[ Hristu- cristian

Domnul consilier Maria vasile- sunt de acord si imi pare foarte bine
Domnul consilier Stroe lon- nu se poate. \Domnul consilier Maria Vasile- e un lucru bun pentru comuna, e o iacilitate pentru noi, la Aninoasa cum s-a
putut?
Domnul consilier Caciula Catalin- cu ce afecteazaCBC-ulcaminul cultural?
Domnul consilier Stroe Ion- eu sunt impotriva sa se faca a$a ceva intr-un asezani'birt cultural.
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- trebuie sa stabilim taxa de participare, pe noi ne-a costat 400 de lei
raportul de evaluare in care a iesit 8,5 lei/mp, o sa mai trebuiasca sa publicam in monitorul oficial si in ziar
iar pe site-ul primariei nu ne costa nimic.
Domnul consilier Stroe lon-avem spatiu liber la Prislop, eu votez impotriva inchirierii spatiului la camin
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- punem taxa de participare 400 de lei? 'r

Domnul consilier Busescu Emil- sa scoatem macar banii pe care i-am cheltuit.
Nemaifiind alte inscrieri la cuvant domnul pregedinte Grosaru Ion supune la vot proibctul de hotarare. ,

In urma votului proiectului de hotarare s-a adoptat
hotirdrea nr.70 cu 12 voturi 5.pentru,

1 abfinere-Stroe Ion

Punctul6. .Proiect de hotarare privind completarea domeniului privat al comunei Vlddeqti cu suprafala de
137 .047 mp cu destinalia de islaz comunal . Iniliator - primar -DicI Hristu- Cristian
Presedintii celor doud comisii de sperialitate nr.] ;i nr. I au depus avizele tavorabile adgpt[rii proiectuiui
de hotarire

Domnul consilier Maria Vasile- de unde rezulta suprafata asta?
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- a fost identificata cand s-au facut masuratorile cadastrale, acolo
unde era saivanul in Creata.
Domnul consilier Moise Cristinel- de ce nu lasati la dispozitia comisiei locale de fond funciar? Daca aveti
nevoie vreodata, va da cineva in judecata, il puneti repede in posesie si scapati.
Domnul consilier Fuscel lon- lasati-o pe data viitoare.
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- dupa masuratori au iesit 13 ha in plus , ca sa facem cadastru ne
trebuie HCL de completare a domeniului privat.
Domnul consilier Moise Cristinel- dupa lege domnul primar trebuie sa dea declaratie sa faca cadastrul
comunei.

Nemaifiind alte inscrieri la cuvant domnul preqedinte Grosaru Ion supune la vot amdnarea proiectul de
hotarare ,urm6nd a fi reintrodus pe ordinea de zi in gedin{a ordinarl din luna decembrie

In urma votului propunerea s-a aprobat in unanimitate

Punctul T..Analiza cererii domnului Miri[n Daniel privind denumirea stadionului central .

Domnul consilier Fuscel lon- sa punem numele la stadionul Vilcoci Ion la stadionul de la Vladesti de Sus
daca aici in centru nu se poate.
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Domnul consilier Moise Cristinel- domnul Daniel vrea sa faca o treaba buna dar cand vrei sa folosesti
numele cuiva trebuie sa iei si acordul familiei, un avn de la scoala mai ales acum cu legea cu privire la datelecu caracter personal.
Domnul consilier x'uscel ron- cu pozele pe care le-ai pe facebook, dle Serban sa stii ca sunt foarte suparat -cu
ce drept ma pui tu pe mine pe internet, eu sunt obligat sa fiu de acord cu ce vrei tu? parca eram pus ininsectarul din piata mare.
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- in primul rand eu am informat opinia publica, pozelenu le-amfacut eu, sunt de pe pagina primariei.
Domnul consilier Busescu Emil- avem si noi procesul verbal al ;edinfei , aratamsi noi la lume ce am discutat
noi.
Domnul consilier Serban Leonard rustinian- procesul - verbal eBte pe interiret, poate sa il vada toata lumea.Domnul consilier x'uscel Ion- nu toata lumea aie internet, ar trebui sa-iti fie rusine d;;l;;'.i; dl ;;J: 

""-ai pus pe noi acolo ca pe infractori.
Domnul consilier serban Leonard rustinian- cu ce am gresit eu fata de dvs? \ ,

Domnul consilier Fuscel ron- pentru ca ne-ai pus poza pi internet ca nu am fost de acord cu propunerea ta.Nu eram obligat sa fiu de acord.
Domnul consilier Serban Leonard lustinian- eu am initiat un proiect de hotarare la solicitarea cetatenilor.Domnul consilier Fuscel Ion- care cetateni? Cei de pe net? Eu am sa spun la lume ca vrei sa faci stickuri sicd-uri. Daca nu ai nimic de ascuns fi de acord cu televiziunea, nu cu alta aparatura. .l

Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- sunt de acord cu w, uitati-va in pv, dvs nu ati dorit, ati refuzatDomnul consilier Buscscu_Emil- citeste procesul verbal sa vezi cine a fost si .ir" ,, de acord. .i
Domnul consilier Serban Leonard lustinian- eu am zis ca sunt de acord si cu televiziunea
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- codul administrativ nou spune ca sedintele CL sunt publice si elepot fi transmise pe intemet in sensul ca le poate vedea toata lumea
-Domnului Mirita ii dam un raspuns ca stadionul din centru nu este stadion comunal si este nevoie de avizul
scolii.
Domnul consilier Mirita Constantin- in programul de la federatia de fotbal cand avem meci scrie ca meciul
se joaca pe stadionul scolii.
Doamna secretar Bebeselea Magdalena- raspunsul nu se va da in sensul ca se respinge.propunerea

Punctul 8. Proiect de hotarare pentru aprobarea inregisharii audio -video/a qedin(elor consiliului local al
comunei Vl6deqti.
Domnul consilier Fagarasanu Gheorghe-dle presedinte , domnilor consilieri va rog frumos sa imi permiteti
sa parasesc sala, ma grabesc sa ajung la servici. Va mulfumesc.
Domnul presedinte Grosaru Ion - putefi pleca .

Doamna secretar Bebeselea Magdalena- am o propunere pt dvs, cand o sa facem regulamenful CL, o sa
precizlm inregistrarea gedin[elor cu televiziunea , d,acd se aprobI
Domnul consilier Serban Leonard fustinian- eu am specificat sa se inregistreze sedintele CL, am dat si
solutii, nu este obligatoriu sa se respecte solutia mea, eu am propus o solutie mai ieftina prin achizitia unui
aparat" dar daca domnii Busescu si Fuscel vor televiziune , sunt de acord cu ei.
Domnul consilier Fuscel lon- sunt de acord sa luam legatura cu mai multe televiziuni si sa ii alegem pe cei
mai ieftini
Domnul consilier Maria vasile- eu sunt de acord cu inregistrarea si
mai buna o camera wireless si propun ca domnii consilieri care sustin

filmarea dar imi mentin parerea ca era
inregistrarea cu televiziune sa asigure

si finantarea.
Domnul consilier Serban Leonard lustinian- domnul
ian2020. Sunteti de acord?

primar a spus data trecuta ca va face inregistrare cu I

Domnul consilier Ilincescu Dorel- vreau si eu sa argum entez refizul de a fi introdus pe ordinea de zi
proiectul de hotarare initiat de dl Serban , a afirmat aici canu a jignit pe nimeni. pe mine m-a jignit in primul
rand pentru ca am aparut pe internet, a doua oara m-a jignit atunci .urd u trecut pe langa -ini si mi-a spus ca
mi-a fost frica de dl primar, mi-ar fi fost frica daca eram hof , dar nu am furat nimic, iar dacaiti amintesti dle
Serban eu am fost pe fafl impotriva demiterii dvs din functia de viceprimar.

Pae.6 17



Am fost deranjat cand la scoala au inceput copiii sa rada de mine ca apar pe facebook.
Domnul consilier serban Leonard Iustinian- in primul rand nu um urroi intentia sa jignesc pe nimeni, imi
cer scuze public pentru faptulca s-au simtit deranjiti.
Domnul consilier rlincescu Dorel- ce a intrat in etern s-a dus .

Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- intentia mea a fost de a informa cetatenii cu privire la ordinea
de zi' Dle Ilincescu tin-sa va multumesc pentru sustinerea dvs dar in sedinta anterioara a CL mai multi dintre
{ys a.ti specificat faptul 

^ca 
nu veti participa la vot ceea ce s-a si intamplat . Legatde faptul ca yaeste frica de

dl primar, a fost o metafora, am spus lucrul acesta pentru ca la inceputul sedintei trecute inclusiv dl presedinte
a fost de acord, dl Fuscel si dvs la fel iar cand dl p.ima. l-a tras de mana pe dl presedinte si exista dovezi in
acest sens, ulterior si dvs v-ati abtinut. Pentru acest lucru v-am atralat.niiu, n,, din alte motive.
Domnul consilier Fuscel Ion- de ce a trebuit si pui si poze? Dumneata pastrezi o arhiva periculoas[ in
telefon.
Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- nu este nevoie, documentele de ctrb am nevoie le cer oficial
la primarie, cine este de acord cu proiecful de hotarare initiat de mine ?
Domnul consilier Moise Cristinel- de ce sa dam noi lege la lege? Daca dl primar vrea sa inregistreze
sedintele si are bani, cu mare placere, eu votez impotrivI
Domnul consilier Busescu Emit- $i eu votez tot impotrivl .

Domnul preqedinte de qedinftr Grosaru Ion - intreabii cine voteazd pentru inregistarea gedinfetor
Domnii consilieri : Bugescu Emil , Moise Cristinel , Fugcel Ion ,Ilinceslu Dorel , N7o.-on.u Ion , au p[rlsit
sala de qedinfa inainte de a se vota qi nu au partic ipat lavot , in sall au rdmas 7 consilieri . ,i

Domnul pregedinte Grosaru Ion , suntem 7 , supun la vot proiectul de hotarare pentru aprobarea
inregistrarii audio -video a gedin(elor consiliului local al comunei Vladegti .u o ,o.i.tute de televiziune

Cine este pentru ? -

In urma votului proiectului de hotarare s-a adoptat hot[rdrea nr.71 cu 7 voturi ..pentru,,
ale celor 7 consilieri rlmaqi in sala de qedin{i :Stroe Ion , figdu Ionel , Maria Vasile , Ciciuld Cit5lin ,

Mirifa Constantin , Grosaru Ion , $erban Leonard -Iustinian

Domnul consilier Serban Leonard Iustinian- Doamna secretar am votat 7 consilieri , deci putefi sd redactafi
hotirdrea.
Doamna secretar Bebeselea Magdalena -Da , hot[rdrea afost adoptatl cu cvorumul necesar, iar in sala au
fost prezen{i 7 consilieri , adicd.majoritatea absoluti a consiliului local .

Nemaifiind alte puncte supuse dezbaterii la ordinea de zi, domnul preqedinte de gedin(d declar6 inchis[ Eedinla
ordinari din data de 28 noiembrie 2019.
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